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Průběh obhajoby: 
Obhajobu zahájil prof. Eliáš (předseda komise pro obhajobu disertačních prací 
v doktorském studijním programu Radiologie). Zhodnotil dosavadní práci a 
působení MUDr. Hofmanna na Radiologické klinice ve FN v Hradci Králové. 
Poté si vzal slovo školitel doktoranda prof. MUDr. A.Krajina CSc., který krátce 
představil téma disertační práce uchazeče. 
Následně MUDr. Petr Hoffmann představil svoji prezentaci a výsledky své 
disertační práce. 
Po jejím skončení přečetl svůj doporučující posudek oponent 
Doc. MUDr. V. Janík, CSc .. 
Student zodpověděl jeho následující dotazy: 



I. Výhody RF A oproti dalším intervenčním metodám ?
2. Jaká je role anesteziologickému týmu při výkonu a jaký druh anestezie se

využívá u RF A ?
Následně přečetl posudek prim. MUDr. Josef Hořejš, CSc. Kandidát poté 
zodpověděl následující otázky: 
1. Jaký typ kontrastních látek používáte při MR vyšetření ledvin, při sledování

po výkonu?
2. Jaký typ protokolu RF A využíváte u ablací ledvin ?
3. Proč provádíte CT kontrolu íhned po výkonu?
4. Vysvětlit termín trnek ablace ?

V následné diskuzi byly studentovi položeny další doplňující otázky: 
1. Proč nedochází u malých nádorů ledvin k systémové diseminaci

onemocnění ? (prof. Steinhart)
2. Diskuze ohledně techniky statistického zpracování souboru. (prof. Heřman)
3. Diskuze ohledně pozdních komplikací zejména hematomů po výkonu.

(prof. Eliáš)
4. Existuje-li metaanalýza RF A - technik v literatuře ? (prof. Neuwirth)
5. Zda autor připravuje výsledky disertační práce k publikaci v časopisu s IF ?

(Doc. Roček)
6. Kolik procent pacientů bylo diagnostikováno jako incidentalom - tedy

náhodný nález malého renálního tumoru ? Kolik % pacientů se
diseminovalo po léčbě RFA? (prof. Žižka)

7. Diskuze o velikosti tumorů vhodných k léčbě RF A, tedy o indikačních
kritériích a jejich změnách v průběhu vývoje RF A techniky. (prof. Ferda)

8. Podpora radiofrekvenčních metod a technik. (Doc. Kaška)

V následné neveřejné části bylo v tajném hlasování komisí doporučeno, aby 
MUDr. Petru Hoffmanovi byl udělen titul Ph.D. 

Výsledek obhajoby: Prospěl 

Zapsal: MUDr. Jan Raupach, Ph.D. 

předseda komise 


